
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 21. 01. 2013 
 
(Schůzka se konala v Hotelu Vista Ostrava) 
 
 
Přednáška:   Libor Friedel – Nástroje transformace kultury 
 
Agenda a diskuse: 
 

1. L. Ženatý seznámil členy klubu s následujícími informacemi z  rotariánské pošty: 
- Z. Michálek – podklady RYLA 2013 
- RC Olomouc City – Intercity Meeting dne 16.2.2013 – zúčastní se  Jan Ženatý 
- Tabulka členstva – viz dále volby vedení klubu 
- RC Žilina – Benefiční ples. Za náš klub pojede M.Dobiáš. Případný další účastník 

se ohlásí přímo Marianovi. 
- Izrael – příprava mírové konference mládeže 
- Oznámil, že bude sledovat i poštovní zásilky, doručené na předchozí adresu 

klubu v hotelu Clarion Congress Hotelu Ostrava 
 

2. L. Ženatý upozornil dále na tyto úkoly: 
-  Dosud neukončené volby a z nich vyplývající nominace budoucích funkcionářů 

klubu na příští funkční období 2013/2014. Termín pro jejich uskutečnění již byl do 
31.12.2012. Zvolené činovníky je nezbytné uvést na web RI i RD 2240 nejpozději 
do 31.1.2013. Podkladem, který může významně pomoci, je aktualizovaná 
tabulka všech dosavadních členů i jimi zastávaných funkcí. Odpovědnost za 
splnění tohoto konečného termínu vůči Districtu 2240 má president klubu. 
Seznámil J. Zajíce rovněž se závěry z diskuse na toto téma na předminulé 
schůzce, která bohužel nepřinesla výsledek.  

- Vyzval kolegy k návrhu přednášky na 28.1. 20013 a pro další dvě schůzky které 
dosud nejsou zajištěny. 

- Zápisy ze schůzek: 10. a 17. 12 2012 a 14.1.2013 jsou umístěny na webových 
stránkách.  

- Připomenul, že členové klubu vlastní řadu videonahrávek z našich akcí, které 
bychom mohli a měli využít v rámci plánování budoucích přednášek. 

 
3. J. Zajíc seznámil členy klubu s výsledkem všech 3 dosavadních čtení týkajících se 

procesu přijetí Dr. Romana Kadlučky za nového člena našeho klubu. Vzhledem 
k tomu, že nebyly nikým z kolegů vzneseny připomínky proti tomuto návrhu, byl R. 
Kadlučka připnutím odznaku formálně přijat za nového člena našeho klubu. Jeho 
přijetí bylo uvítáno souhlasným potleskem a blahopřáním všech přítomných členů. 
 

4. J. Zajíc:  
- Je si vědom své osobní odpovědnosti za dokončení nominace funkcionářů klubu. 

Informoval kolegy o již dříve proběhlých osobních rozhovorech s některými 
navrženými kandidáty. Připomněl, že povinná rotace funkcí patří k hlavním 
principům Rotary a zdůraznil, že funkce ve vedení není takovým závazkem, který 
by se nedal s pomocí i případným záskokem ostatních kolegů úspěšně splnit. 

- Informoval stručně o své účasti na jednání výběrové komise pro příští GSE 
s distriktem ve Wisconsinu, který bude monotematicky zaměřen na účastníky 
z řad pracovníků českých a slovenských médií. Cílem této specializace je lépe a 
formou osobního prožitku seznámit aktivní pracovníky českých a slovenských 
médií o cílech a principech Rotary a tím je povzbudit k odpovědnější a vstřícnější 
informační politice. Zlepšení obrazu Rotary v očích veřejnosti a odstranění 
některých mýtů je jedním z hlavních úkolů, vytýčených guvernérem Districtu 2240 
A. Turkovičem pro období 2013/14. 



- Předal kolegům pozvánku na „8. Benefiční a reprezentační ples pořádaný RC 
Ostrava International dne 16.února 2013 v Hotelu Imperial Ostrava. Bohatý 
program této společenské události bude tradičně doplněn předáním výtěžku 
z plesu charitativním projektům klubu. Pozvání platí samozřejmě pro všechny 
zájemce z řad členů našeho klubu vč. partnerů. 
 
 

5.  A. Vojtasík: 
- Připomněl kolegům společnou účast na představení ochotnického přestavení 

Divadla Bodlák, které se koná 20.3.2013 v kulturním domě ve Staré Bělé. Hojná 
účast včetně partnerů, rodinných příslušníků i přátel je srdečně vítána. Pozor, 
představení se koná ve středu! 

- Upozornil na aktuálnost a potřebu úhrady členských příspěvků na další pololetí i 
ostatních plateb (např. Vánoční večírek). Tabulka o aktuálním stavu plateb je na 
webových stránkách klubu. 

 
6.   I. Franc: 

- Potvrdil přednášku rektora VŠB TU Ostrava p. Prof. Ing. Ivo Vondráka, CSc. dne 
25.2.2012 v našem klubu. 

- Informoval o zatím malých, nicméně pozitivních změnách,  ke kterým došlo na 
webových stránkách našeho Districtu 2240. 

      
7. K. Paiger: 

- Upozornil na jubilejní 20. ročník konání projektu Stružielka i na skutečnost, že pro 
další budoucnost projektu je žádoucí až téměř nezbytná jeho inovace.  

- Na základě diskuse v klubu bylo dohodnuto uspořádat brainstorming na toto 
téma. Nicméně až po pečlivé přípravě, zahrnující přípravu podkladů pro tento účel 
od J. Černého a M. Soukupové. K. Paiger spolu s V. Adámkem se postarají o 
zprostředkování těchto údajů a jejich předání našemu klubu. 

- Informoval o přípravě na Setkání nevidomých, kteří t.č. připravují plán akcí. Slíbil, 
že si vezme na starost oslovení organizace odborů v TŽ a.s. v čele s p. 
Delongem.  S Pavlou Čichoňovou projedná potřebné náležitosti J.Krišica.  
 

8. Z. Michálek informoval klub o připravenosti akce RYLA 2013 v Kopřivnici ve dnech 
24. – 28.4.2013, včetně programu a přizvaných zástupců  Districtu 2240 a lektorů.  
Následně členům klubu elektronickou poštou zaslal podklady. Vyzval kolegy v klubu 
k šíření těchto informací a podpoře návrhů k účasti schopných frekventantů. 
 

 
       Zapsal: J. Zajíc (podle záznamu L. Ženatého) 
  

 
 

 

 

 

 


